

Herstellererklärung

Declaration of manufacturer

Für die folgenden Produkte
For the following products



Gegenstand
Object

JUMO AQUIS touch P
JUMO AQUIS touch S



Hersteller
Manufacturer

JUMO GmbH & Co. KG



Typ
Type

202580
202581



Funktionsanforderung
Feature requirements

Datenmanipulationssicherheit
Data-Manipulation Security



Der JUMO AQUIS touch S/P benutzt für die Registrierfunktion das gleiche Datenformat wie die Bildschirmschreiberfamilie LOGOSCREEN (z. B. gemäß Typenblatt 706581). Bei diesem Datenformat kommen - nicht veröffentlichte - Sicherheitsfunktionen zum Einsatz. Für die Bildschirmschreiberfamilie LOGOSCREEN liegt ein entsprechender technischer Bericht zur Datenmanipulationssicherheit vor. Der gleiche Daten-Sicherheitslevel wird hiermit für die JUMO AQUIS touch-Gerätefamilie nach Typenblatt 202580 und 202581 bestätigt.



For the recording function the JUMO AQUIS touch S/P uses the same data format as the paperless recorder family LOGOSCREEN (e.g. according to data sheet 706581). With this data format - non-published - safety functions are used. A corresponding technical report on data-manipulation security is available for the paperless recorder family LOGOSCREEN. The same data security level is hereby confirmed for the JUMO AQUIS touch device family according to data sheet 202580 and 202581.

Datum

Date

07.09.2015

September 07, 2015

Bereichleiter Verkauf
Director Sales
ppa. Wolfgang Vogl